

Memo/Mémo



To: Band Members & Residents

From: The Health Center

Re: Canadian Pension Plan (CPP), Old Age Security (OAS), and other programs

Where: Health Center Boardroom

When: February 13th, 2018

Time: 1:30p.m.- 3:00p.m.

Parise Albert, a representative of Service Canada, will be giving presentations and answering questions in both French and English on **Tuesday, February 13th, 2018, in the Health Center Boardroom.**

FRENCH presentation: 1:30 p.m.

ENGLISH presentation: 6:00 p.m.

Listed below are the various programs that Parise will be discussing throughout the presentation.

- Canadian Pension Plan (CPP)
- Old Age Security (OAS)
- Employment Insurance
- Canadian Child Tax Benefit
- Canada Learning Bond

If interested, please contact the Health Department by calling 735-0676 no later than noon on Monday, February 12th.

Mémo



À: Membres & résident(e)s de la bande

De: Le Centre médical

Sujet: Régime de Pension du Canada (RPC), Sécurité de la vieillesse (SV) et autres programmes

Endroit: Salle de conférence du Centre médical

Quand: Le 13 février, 2018

Heure: 13h30 à 15h00

Parise Albert, une représentante de Service Canada, donnera des présentations et répondra aux questions en français et en anglais le **mardi, 13 février, 2018, dans la salle de conférence du Centre médical.**

Présentation FRANÇAISE: 13h30

Présentation ANGLAISE: 18h00

Les divers programmes dont discutera Parise tout au long de la présentation sont énumérés ci-dessous.

- Régime de Pension du Canada (RPC)
- Sécurité de la vieillesse (SV)
- L'Assurance-emploi
- Prestation fiscale canadienne pour enfants
- Obligations d'études canadiennes



Si vous êtes intéressés, veuillez contacter le Département de la santé en appelant le 735-0676 pas plus tard que midi le lundi, 12 février.